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Protokoll från rådet för 

funktionshinderfrågor - 

sammanträde 2015-01-15 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas   

Vice ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna. En kort presentationsrunda av alla då två nya ledamöter 

närvarade.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Monica Billgren utsågs att tillsammans med Elisabeth Aguado 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

Föregående protokoll från 2014-11-27 godkändes.  

 

§ 5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden  

Avdelningschef Jan Rönnberg informerar om ärenden som är 

pågående på förvaltningen: 

- 19/2 är det en extrainsatt nämnd utifrån att 

verksamhetsberättelsen för år 2014 då ska beslutas. Vissa 

uppgifter är inte klara i bokslutet vilket lett till förseningar i 

arbetet med verksamhetsberättelsen. MBL-versionen av 

verksamhetsberättelsen kommer att skickas till 

funktionshindersrådet så fort den är klar på påseende och 

synpunkter. Fler av verksamheterna visar på ett bättre 

resultat än föregående år, bland annat har antalet hushåll 

som i snitt uppbär försörjningsstöd på Östermalm minskat 

från 198 till 191 hushåll. Brukarundersökningarna inom 

området stöd och service visar ett högre antal nöjda brukare. 

En orsak tros vara att enheten har arbetat med 

bemötandefrågor och att brukarna får en egen plan. Rådet 

framför att det är viktigt att fånga upp brukare som inte har 

svarat på brukarundersökningarna för att dessa personer inte 

ska falla mellan stolarna. Ett sätt att fånga upp personerna 

för att få ta del av deras synpunkter kan exempelvis vara 

intervju.  

 

- Jan redogör för verksamhetsplanen för år 2015. Det byggs 

många bostäder i Norra Djurgårdsstaden och bland annat ska 

det under 2015-2016 byggas 24 lägenheter enligt LSS. När 

ett gruppboende byggs har den egna stadsdelen rätt till 

halvparten av platserna. Resten fördelas via 

Bedömningskansliet. Verksamhetsplanen är ett övergripande 

dokument för nämnden, enheterna har egna planer som är 

mer detaljerade utifrån de specifika verksamhetsområdena. 
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-  Information om verksamheten personligt ombud. Nämnden 

föreslås godkänna en redovisning om verksamheten till 

Länsstyrelsen i Stockholms län tillsammans med ansökan 

om fortsatt statsbidrag till tre personliga ombud.  

 

§ 6. Övriga frågor 

- Rådet lämnar följande synpunkter på en remiss från 

Trafikverket avseende gångplan: Trots att remissen har en 

övergripande prägel kan det vara skäl att i den planerade 

gångplanen 2015-2020 uppmärksamma framkomligheten för 

funktionsnedsatta på ett tydligare sätt. Som rullstolsbunden 

eller gående med rullator m.fl. möts man redan idag alltför 

ofta av hinder med ojämnheter på trottoaren, övergång från 

trottoar till gata, från trottoar till parkväg etc. Många av de 

funktionsnedsattas gångväg är oftare kortare, men nog så 

viktiga att kunna ta sig fram, kanske oftare på egen hand om 

man vet att eventuella hinder tagits bort. Det utrymme som 

gående delar på tillsammans med cyklisterna är för smalt 

och det är för dåligt skyltat vart cyklisterna ska ta vägen när 

cykelbanan helt plötsligt tar slut och de ska samsas om 

samma yta som gående.  

 

- Rådet har önskemål om att få träffa presidiet i början av året.  

 

- Sammanträdestiderna för nämnden kommer att mejlas ut till 

rådets ledamöter efter önskemål om detta.   

 

- Önskemål om att flytta rådets sammanträdestid 13/8. Även 

sammanträdestiden 2/4 önskas flyttad då den infaller på 

Skärtorsdag. Frågan bordläggs till nästa sammanträde, 26/2.  

 

- Till nästa sammanträde kommer enhetschef Gisela Palm, 

Stöd och serviceenheten att bjudas in för att berätta som sin 

verksamhet, med fokus på bemötandefrågor.  

 

§ 7. Avslutning  

Ordförande tackar för dagens möte.  

 

 

 


